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Képviselőcsoportja
Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Tisztelt Elnök Asszony !

„A bútorgyártás túladóztatása” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kíváno k
benyújtani Dr . Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A hazai bútorgyártás jelenleg is túladóztatott és túlszabályozott gazdasági környezetbe n
szűkülő belső piacon próbálja egyre nehezedő feltételek mellett termékeit elhelyezni és a
tervezhető , gazdaságos és eredményes termelést megvalósítani . A szakma képviselői
tiltakozásukat fejezik ki az ellen, hogy a hazai bútorgyártást további, a nettó árbevétel után i
0,8% járulékkal sújtsák .

A hazai bútor értékesítést e szabály bevezetése mintegy egy milliárd forinttal terhelné meg . A
lényegében sikertelenségbe hajló NKA ezen iparág hátán szeretne újra talpra állni? A nag y
foglalkoztatási potenciálú KKV szakterületeket növekedésükben ösztönözni és ne m
megterhelni szükséges . Mi a célja a bútoripar továbbadóztatásának, talán csak nem a z
adóbevételek növelése?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2008 . április 22 .

Tisztelettel :
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